

## Press Release

**AFRAA and AviaPro Consulting sign a Sales Promotion Agreement to promote the use of AviAnalysis, a fully integrated online aviation analysis system.**

**Nairobi, Kenya, and Toronto, Canada - 8 May 2023: The African Airlines Association (AFRAA)** has signed a Sales Promotion Agreement with **AviaPro Consulting**. This agreement recognizes AFRAA as AviaPro Consulting’s representative to promote the use of AviAnalysis to its members and other industry stakeholders in Africa.

AviAnalysis is a new online platform designed to meet the increased demand for quick and affordable access to customized aviation analysis that eliminates the need for the traditional time-consuming service agreements and contractual discussions. AviAnalysis provides the following:

- Aircraft performance analysis
- Aircraft operating economics analysis
- Forecast passenger demand analysis

The Sales Promotion Agreement was signed by Mr. Abdérahmane Berthé, AFRAA’s Secretary-General and Mr. Kevin Clarke, AviaPro Consulting’s Head of Consulting Services. Under the terms of the agreement, AFRAA will promote the benefits of using AviAnalysis as an online aviation analysis system to African airlines to empower quick and efficient decision making for expansion, aircraft performance assessment and network planning.

Speaking on the sidelines of AFRAA’s 11<sup>th</sup> Annual Stakeholders’ Conference in Addis Ababa, Ethiopia, Mr. Abdérahmane Berthé stated: “With AviAnalysis, our member airlines and stakeholders have access to affordable analysis solutions to increase the efficiency and profitability of their networks, and to facilitate the studies for new fleet and routes planning.”

Mr. Kevin Clarke added: "We are very pleased to build on the MoU we signed with AFRAA last year, and to bring our new AviAnalysis platform and increased access to affordable aviation analysis to AFRAA's member airlines and stakeholders."

### **About AviAnalysis**

AviAnalysis is a new online platform to access Aviation Analysis Services. The system addresses the need for quick results with the convenience of 24-7 access without speaking to a consultant to undergo time-consuming agreement discussions. A simple three step client process facilitates the efficient ordering of aviation analysis online; First, the available analytics services are reviewed, and then the order is placed. Finally, a form is completed to enter all the required assumptions online.

### **About AFRAA**

*The African Airlines Association, also known by its acronym AFRAA, is a trade association of airlines from the member states of the African Union (AU). Founded in Accra, Ghana, in April 1968, and headquartered in Nairobi, Kenya, AFRAA's mission is to promote, serve African Airlines and champion Africa's aviation industry. The Association envisions a sustainable, interconnected, and affordable Air Transport industry in Africa where African Airlines become key players and drivers to African economic development.*

*AFRAA membership of 48 airlines cuts across the entire continent and includes all the major intercontinental African operators. The Association members represent over 85% of total international traffic carried by African airlines. Follow us on [Facebook](#), [LinkedIn](#), [Twitter](#) and [YouTube](#).*

### **About AviaPro Consulting**

*AviaPro Consulting was founded in 2014 with the vision of becoming a premier hub for aviation consulting services. It provides expert consulting and advisory services for the aviation industry.*



"Better Skies for Africa"

*AviaPro Consulting works with an extensive network of aviation professionals, and with industry partners that rely on its expertise to enhance their resource capacity and expand their service offering. Our global associates complement our expertise with location-specific know-how.*

*AviaPro can quickly deploy hands-on expert resources to support our clients in their aviation planning, modelling and operational challenges, regardless of location. From Revenue Management, Flight Operations, Air Service Development, Cargo Operations, to MRO services or IT integration, AviaPro Consulting offers top of the line aviation consultancy with an impressive success record in the industry. Our expertise and knowledge allow us to adapt and operate in full compliance under FAA, EASA, ICAO or IATA operational frameworks.*

*With the addition of expertise in new services such as airport management, sustainable fuels, airline hybridization, smart airports, and EVTOL integration, AviaPro Consulting is well positioned to offer its clients a complete array of aviation solutions.*

## Communiqué de presse

**AFRAA et AviaPro Consulting signent un accord pour promouvoir l'utilisation d'AviAnalysis, un système d'analyse aéronautique en ligne entièrement intégré.**

**Nairobi, Kenya, et Toronto, Canada – le 8 mai 2023:** L'African Airlines Association (AFRAA) a signé un accord de promotion des ventes avec AviaPro Consulting. Cet accord reconnaît l'AFRAA comme représentant d'AviaPro Consulting pour promouvoir l'utilisation d'AviAnalysis auprès de ses membres et d'autres acteurs de l'industrie en Afrique.

AviAnalysis est une nouvelle plate-forme en ligne conçue pour répondre à la demande croissante d'un accès rapide et abordable à une analyse aéronautique personnalisée qui élimine le besoin d'accords de service et de discussions contractuelles prolongées.

AviAnalysis fournit les éléments suivants :

- Analyse de performance des avions
- Analyse économique de l'exploitation des aéronefs
- Analyse prévisionnelle de la demande de passagers

L'Accord de Promotion des Ventes a été signé par M. Abdérahmane Berthé, Secrétaire Général de l'AFRAA et M. Kevin Clarke, responsable des services de conseil d'AviaPro Consulting. Selon les termes de l'accord, l'AFRAA fera la promotion des avantages de l'utilisation d'AviAnalysis en tant que système d'analyse aéronautique en ligne auprès des compagnies aériennes africaines afin de permettre une prise de décision rapide et efficace pour l'expansion, l'évaluation de la performance des avions et la planification du réseau.

S'exprimant en marge de la 11<sup>ème</sup> conférence annuelle des parties prenantes de l'AFRAA à Addis-Abeba, en Éthiopie, M. Abdérahmane Berthé a déclaré : « Avec AviAnalysis, nos compagnies aériennes membres et nos parties prenantes ont accès à des solutions d'analyse abordables pour accroître l'efficacité et la rentabilité de leurs réseaux, et pour faciliter les études pour la planification de nouvelles flottes et itinéraires. »

M. Kevin Clarke a ajouté : « Nous sommes très heureux de nous appuyer sur le protocole d'accord que nous avons signé avec l'AFRAA l'année dernière et d'apporter notre nouvelle plateforme AviAnalysis et un accès accru à une analyse aéronautique abordable aux compagnies aériennes membres et aux parties prenantes de l'AFRAA. »

### **À propos d'AviAnalysis**

*AviAnalysis est une nouvelle plateforme en ligne permettant d'accéder aux services d'analyse aéronautique. Le système répond au besoin de résultats rapides avec la commodité d'un accès 24 heures sur 24, 7 jours sur 7, sans parler à un consultant pour se soumettre à des discussions d'accord prolongées. Un processus client simple en trois étapes facilite la commande efficace d'analyses aéronautiques en ligne ; en premier, les services d'analyse disponibles sont revus, puis, la commande est passée. Finalement, un formulaire est rempli pour saisir en ligne l'ensemble des hypothèses requises.*

### **À propos de l'AFRAA**

*L'Association des compagnies aériennes africaines, également connue sous son acronyme AFRAA, est une association professionnelle de compagnies aériennes des États membres de l'Union africaine (UA). Fondée à Accra, au Ghana, en avril 1968, et basée à Nairobi, au Kenya, l'AFRAA a pour mission de promouvoir, de servir les lignes d'aviation africaines, et de défendre l'industrie aéronautique africaine. L'Association envisage une industrie du transport aérien durable, interconnectée et abordable en Afrique où les compagnies africaines deviennent un acteur clé et un moteur du développement économique africain.*

*L'AFRAA compte 48 compagnies aériennes qui s'étendent sur l'ensemble du continent et comprennent tous les principaux opérateurs intercontinentaux africains. Les membres de l'Association représentent plus de 85% du trafic international total transporté par les compagnies aériennes africaines. Suivez-nous sur Facebook, LinkedIn, Twitter et YouTube.*

### **À propos d'AviaPro Consulting**

*AviaPro Consulting a été fondée en 2014 avec la vision de devenir une plaque tournante de premier plan pour les services de conseil en aviation. Elle fournit des services de conseil spécialisés pour l'industrie aéronautique.*

*AviaPro Consulting travaille avec un vaste réseau de professionnels de l'aviation et avec des partenaires de l'industrie qui comptent sur son expertise pour élargir leur offre de services. Nos associés mondiaux complètent notre expertise par un savoir-faire spécifique à leur région.*

*AviaPro peut rapidement déployer des ressources d'experts pratiques pour soutenir nos clients dans leurs défis de planification, de modélisation et d'exploitation de l'aviation, quel que soit leur emplacement. De la gestion des revenus, des opérations aériennes, du développement des services aériens, des opérations de fret, aux services MRO ou à l'intégration informatique, AviaPro Consulting offre des conseils en aviation haut de gamme avec un succès impressionnant dans l'industrie. Notre expertise et nos connaissances nous permettent de nous adapter et d'opérer en pleine conformité avec les cadres opérationnels de la FAA, de l'AESA, de l'OACI ou de l'IATA.*

*Avec l'ajout d'une expertise dans de nouveaux services tels que la gestion aéroportuaire, les carburants durables, l'hybridation des compagnies aériennes, les aéroports intelligents et l'intégration EVTOL, AviaPro Consulting est bien positionnée pour offrir à ses clients une gamme complète de solutions aéronautiques.*